
آرمان ملی: پرونده هفته چهارم فصل جاری رقابت های 
لیگ برتر با تقابل سرخابی های پایتخت و حریفان امروز بسته 

می شود. 
   پرسپولیس 

تیم فوتبال پرسپولیس در جریان دیدار معوق هفته چهارم 
لیگ برتر فوتبال ایران، عصر شنبه از ساعت  ۱۵ :۱۶در ورزشگاه 
شهید قاسم سلیمانی سیرجان مهمان گل گهر است. خوان 
کارلوس گاریدو سرمربی پرسپولیس در نشست خبری پیش 
از این دیدار اظهار کرد: مشخص است که یک بازی سخت 
در پیش داریم. حریفمان را به خوبی می شناسیم. آنها در 
خط دفاعی نظم خوبی دارند و دو گل خورده اند و ما هم سه 
گل خورده ایم که این نشان می دهد ما کمترین گل دریافتی 
را داشته ایم. آنها کار دفاعی را خوب انجام می دهند و آنها 
بسیار سرسخت هستند، اما ما به دنبال راه حلی هستیم که 
بازی را ببریم. ما می جنگیم با وجود اینکه سختی های بازی 
را می دانیم. برای هر فردی مشخص است که بداند ما بازی 
کنیم و می دانیم  سختی در پیش داریم. باید بیشتر تلاش 
برخی لحظات بازی ممکن است سخت باشد. وی درباره 
اینکه سروش رفیعی، یاسین سلمانی و لوکاس ژوآئو را در لیست 
تیمش برای مصاف برابر گل گهر قرار نداده است هم گفت: ما 
اسم های بزرگی  داریم و این می تواند به یک مسابقه و رقابت 
برای بازیکنان تبدیل شود. چون همه بازیکنان نمی توانند 
بازی کنند. در هر زمان باید بهترین ها برای یک بازی انتخاب 
شوند. من سعی می کنم تفراتی را برای یک بازی انتخاب کنم که 
آن بازی را ببریم. بازیکنان خوبی داریم و آن چیزی که نیاز داریم 
این است که فردا تیمی متحد در زمین نشان بدهیم. سرمربی 
پرسپولیس در پاسخ به سوالی درباره محمد خدابنده لو و یاسین 
سلمانی هم گفت: ما یک تیم بزرگ داریم که در آن رقابت وجود 
دارد. وقتی یک بازیکن را در لیست قرار نمی دهم یعنی بازیکن 
دیگری از او بهتر است. تمریناتی وجود دارد و هر فردی در این 
تمرینات خوب باشد فرصت خود را به دست می آورد. هر فردی 
باید سخت تلاش کند و من می بینم که کسی بیشتر و چه کسی 
کمتر کار می کند. در پست برخی بازیکنان سه بازیکن وجود 
دارد و بهترین ها بازی می کنند. وقتی بازیکنی در لیست نیست 
مطمئنا خوب نبوده است. هدف ما بردن در بازی است و من 
باید بازیکنی را انتخاب کنم که بیشتر برای تیم زحمت می کشند 
و به فکر تیم هستند. او درباره اینکه چرا تیمش در گلزنی موفق 
نبوده است هم گفت: ما تیمی هستیم که معمولا فرصت گلزنی 
ایجاد می کند. ما در حمله و دفاع بالانس هستیم و در همه 
بازی ها گلزنی کرده ایم. بله درست است که در بعضی بازی ها 
فرصت گزنی را از دست دادیم و کم دقتی باعث شد گل به ثمر 
نرسد. ما باید بیشتر برای ایجاد موقعیت گل تلاش کنیم. باید 
تلاش کنیم که کار را به خوبی پیش ببریم و باید آرامش خودمان 
را حفظ کنیم و بازیکنان باید اعتماد به نفس خود را حفظ کنند. 
ما خوب کار می کنیم و این موضوع نشان می دهد در طولانی 
مدت نتایج بهتر خواهد شد. همه باید آرامش خود را حفظ 

خ می دهد. باید انقدر  کنند چون در طول فصل نتایج بد هم ر
توانایی داشته باشیم که لحظات بد را پشت سر بگذاریم. فردا 

باید بازیکنان بجنگند و تلاش کنیم تا برنده بشویم. 

   استقلال 
تیم فوتبال استقلال شنبه در هفته یازدهم لیگ برتر به 
مصاف مس رفسنجان خواهد رفت. پیتسو موسیمانه، سرمربی 
استقلال ظهر جمعه در نشست خبری پیش از بازی گفت: 
می دانیم که چند بازی قبل را نبردیم و به هر حال شرایط خوبی 
نداریم. این شرایط طبیعی است و زمانی که شما یک تیم بزرگی 
را در این زمان و وضعیت هدایت می کنید، این طبیعی است. 
در هر بازی برای برد به زمین می رویم، در بازی با الهلال هم با 
گر بازی را نگاه کرده باشید، ده  این هدف به میدان رفتیم. ا
دقیقه اول موقعیت خوبی ایجاد کردیم، حتی ضربه سر رامین 
رضاییآنکه به تیرک خورد. با دیدن این صحنه ها به خودمان 
امیدوار می شویم که بازی ها را ببریم. منتظر یک برد هستیم. 
او درباره بازی دادن به جوان ها اظهار کرد: امیدوار هستیم 
که شرایط را تغییر دهیم. زمانی که از بازیکنان جوان استفاده 
می کنم، هدفم این نیست که صرفا از آن ها بهره ببرم. می بینید 
که ما اصلا بازیکن نداریم و مصدوم هستند و این شانسی را 
ایجاد کرده برای بازیکنان جوان که بتوانند بازی کنند. از زمانی 
که من این جا هستم چهار تا پنج بازیکن را از دست داده ایم. در 
این مدت مصدومان زیادی داشتیم، مهرداد محمدی و رامین 
رضاییان در بازی ها مصدوم شدند و ابوالفضل جلالی در اردو 
آسیب دید. حسین مرادمند مشکل پیدا کرد و همه این اتفاقات 
به هر حال رخ داد. سرمربی استقلال افزود: بعضی وقت ها با یک 
برد شرایط تغییر می کند. شرایط مصدومان تیم تغییری نکرده 

است. به هر حال در فوتبال این اتفاق ها می افتد، رئال مادرید در 
این چند روز با وجود بازیکنان بزرگ ۴ - صفر یا ۴ ـ یک شکست 
کنون  خورده و آن ها هم در شرایط سختی هستند. به نظر شما ا
آنچلوتی )سرمربی رئال مادرید( چگونه می تواند شرایط تیم را 
عوض کند؟ این آسان نیست و فوتبال سخت است. زمانی که 
می برید همه فکر می کنند تیم خوبی هستید ولی گاهی شما 
 می برید در صورتی که خودتان هم نمی دانید چگونه بردید. 
که دلیل باخت  گاهی هم وقتی می بازید متوجه می شوید 
چیست. در فوتبال برد همه چیز نیست. ممکن است گاهی 
برد همه حقایق را به شما نشان ندهد. تنها چاره این است که 
با یک برد از این شرایط عبور کنیم. سرمربی استقلال درباره 
جذب مهاجم جدید و بازیکنان امید که به تمرینات بزرگسالان 
اضافه شده اند گفت: به بازیکنان زیادی احتیاج داریم و فقط 
به مهاجم احتیاج نداریم. نیاز به تغییرات زیادی داریم و من 
مشکلات را می بینم. یکی از مشکلات ما مهاجم است و این به 
این معنی نیست که مهاجمی که می خواهیم بیاوریم هر بازی 
گر مهاجمی بیاوریم که هر بازی سه گل  برای ما سه گل بزند. ا
بزند ولی چهار گل دریافت کنیم، چه اتفاقی می افتد؟ از نظر 
بدنی هم در شرایط خوبی نیستیم، آن ها به اندازه کافی توان 
دویدن ندارند و هر سه روز یک بار بازی می کنیم، در این شرایط 
چگونه کار بدنی انجام دهیم؟ از طرفی بازیکن مصدوم هم 
داریم. جلالی یک مصدومیت عضلانی از ناحیه همسترینگ 
دارد. چگونه می توانم به یک بازیکنی که فشار روی او است، 
تمرین اضافه بدهم؟ او در پایان بیان کرد: شرایطی که برای 
خ داده در خیلی جاهای دیگر هم این اتفاق افتاده  استقلال ر
است. منچستر یونایتد پول و طرفدار دارد ولی ببینید که در سه 

سال اخیر چه اتفاقاتی برای آن ها افتاده است. 
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a r m a n m e l i . i r

کامی های آسیایی  سرخابی ها به دنبال جبران نا

تبادل لوایح بین پرسپولیس و  
بیرانوند؛ پرونده به استیناف رفت

کمیته وضعیت فدراسیون فوتبال در تاریخ 
۱۴ مهر ماه در حکمی جنجالی، علیرضا بیرانوند 
دروازه بان فصل گذشته پرسپولیس را به دلیل 
فسخ غیرقانونی قرارداد خود با این تیم مبلغ 
20 میلیارد تومان جریمه و چهار ماه به صورت 
تعلیقی محروم کرد. حکمی که از همان روز مورد 
انتقاد بسیاری از اهالی فوتبال قرار گرفت و سپس 
با اعتراض باشگاه پرسپولیس و علیرضا بیرانوند، 
این پرونده جهت تجدیدنظرخواهی قرار شد در 
کمیته استیناف بار دیگر مورد بررسی قرار بگیرد. 
در همین راستا پیگیری تسنیم نشان می دهد 
طی چند روز اخیر مرحله تبادل لوایح بین وکلای 
باشگاه پرسپولیس و علیرضا بیرانوند انجام شده 
کنون لایحه اعتراضی طرفین به فدراسیون  و ا
کمیته  فوتبال ارسال شده است تا به زودی 

استیناف بررسی این پرونده را آغاز کند. 

ویژه

به  سفر  در  که  مثبت  نکته 
سیرجان برای پرسپولیسی ها 
یادآوری خواهد شد این است 
که آنها هرگز در این شهر بازنده 
نبودند و حالا این خاطره خوش، 
سبب می شود تا شرایط بهتری 
در سفر به این شهرستان داشته 

باشند. 

روی ماتا، دستیار سابق ریکاردو 
ساپینتو، هدایت حریف چلسی 
را برعهده داشت روی ماتا که 
به واسطه حضور در کادرفنی 
ریکاردو ساپینتو و دستیاری او در 
استقلال، برای علاقه مندان به 
فوتبال در ایران چهره ای شناخته 

شده است.

بازی رئال سوسیداد در پلژن مقابل 
ویکتوریا با چندین درگیری در زمین 
به پایان رسید و مارتین یدلیچکا، 
دروازه بان چک، به عنوان یکی از 
شخصیت های اصلی و جنجالی 
این رویداد شناخته شد. به نظر 
می رسید وی با بالا بردن دست 
راست خود، سلام نازی داده است. 

ت
شــ

س نو
عک

        سلام نازی   نکته سفر مربی آشنا

گفتوگو

و  پرسپولیس  پیشکسوت  یوسفی  رحیم 
کارشناس فوتبال در مورد دیدار این تیم مقابل 
گل گهر در لیگ برتر و شرایط پرسپولیس صحبت 

کرد. 
پرسپولیس برای بازگشت به صدر جدول 

نیاز به برتری مقابل گل گهر سیرجان دارد!
 پرسپولیس دچار نوسان شده و از ثبات دور 
شده، این تیم در لیگ برتر بسیار خوب عمل 
که در آخرین بازی هم به استقلال  کرده بود 
خوزستان باخت. در آسیا هم با وجود اینکه 
بازی های هجومی انجام داده ولی در گلزنی 
ناموفق بوده و امتیازات مهمی را از دست داده 
است. دزمانی که پرسپولیس نباز مبرم به پیروزی 
پیدا می کند شکل بازی خود را عوض می کند و به 
نتایج مدنظر می رسد. گل گهر تیم خوبی است 
ولی نتوانسته هنوز خود را جمع و جور کند و 
بنابراین حریفی نیست که بتواند پرسپولیس را 
گر اتفاقت غیرمترقبه رخ ندهد و  متوقف کند. ا
فوتبال روی بدش را به پرسپولیس نشان ندهد با 
نتیجه 2 بر صفر برنده می شود. البته نباید حریف 
گرفت، چون تنبیه خواهی شد.  کم  را دست 
گل گهر نمی تواند برابر پرسپولیس امتیاز بگیرد 

مگر اینکه دست کم گرفته شود. 
    تغییرات گاریدو در ترکیب تیم زیاد است!

هواداران از پرسپولیس نتیجه می خواهند 
و گاریدو هر شکلی که از بازیکنان تیمش بازی 
گر منتج به نتیجه نشود پس یک جای  می گیرد ا
کار می لنگد. گاریدو نتوانسته به ترکیب مدنظر 
خود برسد و برای همین جابه جایی های زیادی 
در ترکیب پرسپولیس وجود دارد که به نتیجه 
نمی رسد. انتظار بود از بازی پنجم به بعد، 
گاریدو به شناخت کافی برسد، اما چنین اتفاقی 
نیفتاده و برای همین تیم او در لیگ نخبگان 
آسیا نتوانسته پیروز شود و در لیگ برتر هم اولین 
شکست را متحمل شد. سیستم چرخشی در 
گر تیم نتیجه  فوتبال روز دنیا متداول است، اما ا
بگیرد به معنای آن است که چنین سیستمی 
جواب داده و گاریدو حداقل در آسیا موفق نشده 

به نتیجه برسد. 
    دو خرید خارجی گاریدو برای پرسپولیس 

را چگونه ارزیابی می کنید؟
 بازیکن خارجی که نتواند به تیم کمک کند 
نباید جذب شود، چون فرصت بازی به بازیکن 
ایرانی نمی دهد. اورونوف بازیکنی است که ثابت 
کرده خیلی مفید است و می تواند به تیم کمک 
کند. با گندوز بسیار خوب دروازه بانی کرده و به 
نوعی دروازه پرسپولیس را بیمه کرده، مصدومیت 
چنین بازیکنانی به ضرر تیم است و دیدیم در 
غیاب اورونوف برنامه های تهاجمی پرسپولیس 
ناقص بود. ایوب العملود هم بازیکن تأثیرگذاری 
است ولی مصدومیت های مکرر او به ضرر تیم 
گر قرار بود این قدر مصدوم باشد نباید  شده و ا

به پرسپولیس می آمد.

یوسفی: 
پرسپولیس ثبات خود را 

از دست داده است 

ک انتخاب برای رافائل  ملا
 اسم بازیکن نیست

ایسنا: دروازه بان تیم ملی هندبال مردان 
گفت: رافائل عملکرد فنی بازیکنان را در نظر 
ک  او برای انتخاب بازیکن اسم نیست.  گرفته و ملا
امیرعباس زارعی دروازه بان تیم ملی هندبال 
ایران در گفت وگو با ایسنا، در مورد اردوی تیم ملی 
اظهار کرد: اولین اردوی را کنار رافائل گذراندیم. 
در این اردو ۱۸ بازیکن برتر دعوت شده بودند که 
۴ یا ۵ ملی پوش از رده جوانان هستند. این نشان 
می دهد که رافائل لیگ برتر را ریز زیر نظر دارد 
ک   و عملکرد فنی بازیکنان را در نظر گرفته و ملا
او برای انتخاب بازیکن اسم نیست. دروازه بان 
تیم ملی هندبال در پاسخ به این سوال که او جزو 
کنون به تیم ملی  پدیده های رده جوانان بوده و ا
بزرگسالان دعوت شده است. آیا می تواند آن 
عملکرد را در این رده هم داشته باشیپد گفت: 
شرایط رده بزرگسالان کمی متفاوت تر است. 
همیشه در ایران دروازه بانان خوبی داشتیم. 
در این پست ۴ یا ۵ لژیونر داریم که در آینده به 
ترکیب تیم اضافه می شوند. تمرین کردن و بودن 
در کنار آنها برای من افتخار است سعی می کنم 
به تجربیاتم اضافه کنم تا در سال آینده در آسیا 

بتوانم به تیم ملی کمک کنم. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
 ایرنا: مدیرعامل باشگاه پرسپولیس، عدم پرداخت حق 
پخش بازی های تیم فوتبال این باشگاه از سوی صدا و سیما 
را مورد انتقاد قرار داد. رضا درویش در جمع خبرنگاران با اشاره 
به نتایج پرسپولیس در لیگ فوتبال ایران و لیگ نخبگان آسیا 
اظهار کرد: پرسپولیس نتایج خوبی را در لیگ کسب کرده اما در 
لیگ نخبگان با وجود بازی های چشم نواز)!( نتوانسته آنگونه که 
انتظار داریم نتیجه بگیرد. هم آمار فنی و هم نگاه بینندگان تایید 
کننده این است که پرسپولیس موفق به استفاده از فرصت هایش 
نشده است. ما هم این گلایه را داشته ایم و امیدوارم با تمرینات 
کادر فنی این مشکل برطرف شود. وی درباره گزارش ها مبنی 
بر اولتیماتوم به خوان کارلوس گاریدو، سرمربی پرسپولیس 
نیز گفت: تیم پرسپولیس آرامش بسیار خوبی دارد و برخی این 
آرامش را بر نمی تابند. طرح این داستان ها از حاشیه های فضای 
مجازی است. گاریدو عملکرد خوبی دارد اما متاسفانه بازیکنان 
از فرصت های خود به خوبی استفاده نمی کنند. مدیرعامل 
گر  پرسپولیس به مناقشه حق پخش نیز پرداخت و اضافه کرد: ا
قرار است صداوسیما چند هزار میلیارد تومان از محل بازی های 
پرسپولیس درآمد کسب کند باید ما هم سهمی داشته باشیم. 
عدم پرداخت سهم این تیم نه اخلاقی است و نه عدالت. وی 
گفت: از این فصل نیز باید برای AFC درآمد پرسپولیس از محل 

حق پخش مشخص کنیم. 

بیــنالمــلل
    کیلیان ام باپه برای بازی های لیگ ملت های اروپا به 
اردوی تیم ملی فرانسه دعوت نشد. کیلیان ام باپه، مهاجم 2۵ 
ساله، از زمانی که در تابستان به رئال مادرید پیوست، به خاطر 
عملکردش مورد انتقاد قرار گرفت و این باشگاه اسپانیایی با ۹ 

امتیاز کمتر از بارسلونای صدرنشین در رده دوم لالیگا 
و رده هجدهم لیگ قهرمانان اروپا قرار دارد. به همین 
خاطر دیدیه دشان برای دو بازی پیش روی فرانسه 

در لیگ ملت ها روی نام این بازیکن قلم قرمز 
کشید. ام باپه با وجود انتقادها در ۱0 بازی 
برای باشگاه جدیدش شش گل به ثمر 

رسانده و یک پاس گل داده است. او در 
ال کلاسیکوی اخیر هشت بار در آفساید 
قرار گرفت که بالاترین رقم قرارگرفتن یک 
بازیکن در آفساید در ۱۵ سال گذشته در 

کرنت، دشان در  لیگا بود. به گزارش سا لا
نشست خبری گفت: با کیلیان صحبت 
کرده ام. این تصمیمی است که فقط برای 

دو بازی پیش رو گرفتم. 

روایت آماری از خط آتش بی بخار تیم های ایرانی
تیم ملی فوتبال ایران در سال های اخیر 
و با درخشش سردار آزمون و مهدی طارمی 
روزهای خوبی را گذرانده است. حتی در روزی 
که مدافعان کشورمان دقت لازم را در مهار 
بازیکنان نداشته اند، خیال فوتبال دوستان 
ایرانی از دو مهاجم زهردار در خط آتش تیم ملی 
راحت بوده است. تسنیم در ادامه نوشت: این 
داستان در رده باشگاهی کاملاً برعکس دنبال 
می شود. با جدایی شهریار مغانلو از سپاهان، 
از مهاجم  ایران تقریباً  تیم های باشگاهی 
تمام کننده خالی شد و نمونه این اتفاق در 
مسابقات آسیایی قابل مشاهده است. البته 
کتور با درخشش امیرحسین حسین زاده،  ترا
کالی و سوکول چیکالشی در  تومیسلاو اشترا
لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیای 2 مجموعاً 2۸ 
بار گلزنی کرده، اما مجموع گل های استقلال 

و پرسپولیس در لیگ نخبگان آسیا به عدد 
پنج می رسد! آخرین قسمت از شکست های 
سریالی استقلال تا این لحظه مقابل الهلال 
ثبت شده که نماینده عربستان بدون هیچ 
با  الهلال  حرف و حدیثی به برتری رسید. 
هت تریک میتروویچ هر سه امتیاز بازی را 
گرفت، اما همانند استقلال ۱3 بار اقدام به 
شوتزنی کرده بود. با این حال الهلال هشت 
شوت در چارچوب زده بود و استقلال چهار 
ضربه! در دیدار با السد در قطر نیز تیم جواد 
نکونام توانست فرصت های گلزنی بیشتری به 
دست بیاورد، اما 2 بر صفر شکست خورد. ۱3 
موقعیت استقلال تنها سه ضربه در چارچوب 
به دنبال داشت و هشت شوت از ۱۱ فرصت 
ثبت  دروازه  چارچوب  داخل  السد  گلزنی 
شد. استقلال مقابل النصر نیز صاحب هفت 

موقعیت گلزنی شد که تنها یک ضربه آن در 
چارچوب بود، اما ۱0 شوت از ۱۸ ضربه النصر در 
چارچوب دروازه استقلال زده شد. آبی ها حتی 
در بهترین روز خود تا اینجای فصل که الغرافه 
را 3 بر صفر شکست دادند، 20 ضربه به سمت 
دروازه حریف خود زدند که فقط چهار ضربه 
در چارچوب بود! اولین باخت پرسپولیس در 
لیگ نخبگان آسیا نیز در همان هفته نخست 
مقابل الاهلی عربستان رقم خورد. قهرمان 
فصل گذشته ایران از ۱۴ فرصت گلزنی خود 
بهره نبرد تا الاهلی با ۱۱ شوت به پیروزی دست 
کتور چهارشنبه شب  یابد. فراموش نکنیم ترا
در شرایطی هفت گل به روشن تاجیکستان زد 
که ۱۶ موقعیت گلزنی داشت؛ دو فرصت بیشتر 
از پرسپولیس در جده پرسپولیس برابر السد 
2۴ شوت به سمت دروازه زد که شش شوت 

در چارچوب بود. از ۱۱ شوت السد اما پنج ضربه 
در چارچوب زده شد تا تیم فلیکس سانچس 
موفق به کسب پیروزی شود. پرسپولیس با 
دو گل زده دومین و استقلال با سه گل زده، 
چهارمین خط حمله ضعیف لیگ نخبگان 
آسیا را در اختیار دارند! البته مشکل گلزنی 
تنها به سرخابی ها ختم نمی شود. جدول 
گلزنان لیگ برتر نشان می دهد که پنج بازیکن 
با چهار گل در صدر این جدول قرار دارند که 
تنها دو نفر از آنها مهاجم هستند! امیرحسین 
کتور  کالی در خط حمله ترا حسین زاده و اشترا
بازی می کنند، اما رامین رضاییان در پست دفاع 
راست به میدان می رود و مهرداد قنبری و امین 
کاظمیان نیز با وجود بازی در پُست هافبک، 
کنون در گلزنی برای خیبر و آلومینیوم موفق  تا

بوده اند. 

رئیس فدراسیون  قارداشی  مهردادعلی 
اینکه  به  باتوجه  گفت:  میز  روی  تنیس 
مرزی  برون  مسابقات  در  فرجی  بنیامین 
را  برنامه چهار ساله ای  درخشش داشته، 
ارائه کردیم و قرار است او در باشگاه گلادباخ 

بازی کند. 
   نشست خبری 

در  جمعه  روز  قارداشی  مهردادعلی 
نخستین نشست خبری و مراسم افتتاح سالن 
جدید تنیس روی میز اظهار داشت: توفیقاتی 
را برای اولین بار در تنیس روی میز داشتیم 
و مدالی هم بعد از ۶۵ سال به دست آمد که 
کسب این مدال سخت بود. بخش پاراتنیس 
کنون برعهده ما بوده  روی میز از سال ۱3۹۸ تا
که موفقیت های خوبی را کسب کرده است. 
در بخش داوران هم پیشرفت های خوبی 
داشتیم. در المپیک و پارالمپیک از المپیک 
2020 توکیو حضور چشمگیری داشتیم. وی 
افزود: در بخش بزرگسالان لیگ های اروپایی و 

آسیایی شروع شده و بچه ها درگیر آن هستند 
و برنامه دیگری نداریم. فقط برنامه چهارساله 
کردیم و برای احمد دنیامالی وزیر  تنظیم 
امیدوارم  و  کردم  ارسال  جوانان  و  ورزش 
بودجه کافی اختصاص داده شود و امیدوارم 
بتوانیم در بخش بانوان نیز جزو ۱۶ تیم برتر 

قرار بگیریم. 
  انتخاب رئیس هیات تهران

رئیس فدراسیون تنیس روی میز درباره 
انتخاب رئیس هیات تهران کرد: ما از عملکرد 
راضی  تهران  هیات  گذشته  سال  هشت 
هستیم. چهره های شناخته شده ای برای 
سرپرستی هیات تهران داریم تا شانس داشته 
باشند. ما دلسوزانه این هیات را رصد می کنیم 
و بهترین گزینه را برای ریاست هیات تهران در 
نظر بگیریم. وی ادامه داد: باتوجه به اینکه 
مرزی  برون  مسابقات  در  فرجی  بنیامین 
را  برنامه چهار ساله ای  درخشش داشته، 
ارائه کردیم و قرار است در باشگاه گلادباخ 

بازی کند. سطح این باشگاه بالاست. حتی 
از آمریکا و فرانسه هم درخصوص بنیامین با 
ما تماس گرفتند. بنیامین یکی از نخبه های 
کشور است و لطف ا... نسبی سرمربی تیم ملی 
هم برای او برنامه ویژه دارد. آنچه که مصلحت 
ج از کشور پیگیری می شود.  اوست در خار
وی درباره نتیجه نگرفتن امیرحسین هدایی 
هدایی  گفت:  آسیا  قهرمانی  مسابقات  در 
در مسابقات قهرمانی آسیا نتوانست نتیجه 
دلخواه خود را بگیرد و این اتفاقات می تواند 

همواره رخ دهد. 
 بانوان 

بانوان  بخش  در  شد:  یادآور  قارداشی 
المپیک  و  جهان  قهرمانان  آسیا،  قهرمان 
و  برد  فرصت  کمتر  موضوع  این  و  هستند 
قهرمانی را به بچه های ما می دهد. ما هم 
تلاش می کنیم تا شرایط بهتر و برابری ایجاد 
کنیم. تعداد بانوان ما کمتر است اما رشد هم 
داشتند. پیشرفت در بخش بانوان وجود دارد 

اما شیب تندتری در این بخش داریم ولی 
اتفاق خوبی در این بخش رقم خورده است. 
وی اضاغه کرد: داوران ما باید بتوانند خوب 
کنند. پیشنهادی را به فدراسیون  قضاوت 
جهانی دادیم و باعث افتخار بود که با ۸۶ 
درصد آرا پیشنهاد ما درباره تغییرات در نحوه 
صحیح سرویس دوبل مورد تایید قرار گرفت. 
کسب کرسی من در فدراسیون جهانی هنوز 
نهایی نشده و فقط پیش خبری آمد که سیما 
کمیته پاراتنیس  لیموچی به عنوان رئیس 
روی میز آسیا انتخاب شد. رئیس فدراسیون 
تنیس روی میز گفت: ما باید جزو ۱۶ تیم برتر 
جهان قرار بگیریم و بچه ها را باید در مسابقات 
به سهمیه  بتوانیم  تا  رسمی شرکت دهیم 
جهانی برسیم. اولین برنز را باران ارجمند 
گرفت و دو دختر ما هر دو برنز هوبس آسیا 
و سهمیه جهانی را گرفتند و از آنها حمایت 
می کنیم اما شانس کسب مدال برای دختران 

ما در مسابقات جهانی کمتر است. 

استقلال در حال رشد است 

تیم فوتبال استقلال مقابل الهلال در لیگ نخبگان آسیا، تن 
به شکست داد اما به نظر من آبی پوشان نشان دادند که در 
بحث کیفیت و فنی، در حال رشد هستند و این موضوع بازی 
به بازی در تیم نمایان می شود. احساس من این است که تیم 
ما پیشرفت خوبی داشته است. بازی با الهلال از همه نظر یک 
، امکانات، سخت افزار و پول و به  جنگ نابرابر بود؛ از لحاظ ابزار
هیچ عنوان نمی توانیم با قاطعیت بگوییم استقلال باید امتیاز 
می گرفت. اما در همان ابتدای بازی توانستیم موقعیت ایجاد 
کنیم و ضربه رضاییان با بدشانسی به تیر خورد. بازیکنان در 
کار های گروهی خوب کار کردند و زوج سازی را به نحو احسن 
انجام دادند. متأسفانه خیلی زود رضاییان را از دست دادیم 
و مجبور شدیم دفاع وسط را به دفاع راست منتقل کنیم. ما 
گر مقداری تمرکز سامان فلاح  2 گل از نقطه کور خوردیم و ا
بیشتر بود این اتفاق نمی افتاد. در هر صورت بازیکنان زحمت 
کشیدند، اما متأسفانه مصدومیت ها استقلال را اذیت می کند. 
امیدوارم رامین رضاییان در بازی بعدی مقابل مس رفسنجان 
به میدان برود، چرا که با توجه به تغییر سیستم موسیمانه 
باید سریعاً به ترکیب بازگردد و تفکرات مربی را اجرا کند. باید از 
موسیمانه حمایت کنیم تا او بتواند سیستم و سبک خودش 
را در تیم جا بیندازد. از پیش مشخص بود که باید ۴ تا ۵ هفته 
را از دست بدهیم تا مربی خارجی سیستمش را در تیم پیاده 
کند، اما چاره ای نیست. شنیدم که تعدادی از بازیکنان امید  را 
به تیم اصلی اضافه کرده که طی چند سال اخیر چنین اتفاقی 
بی سابقه بوده و یک نقطه قوت است. با توجه به مصدومان 
این تنها چاره تیم است. رضاییان یک بازیکن رو به جلو است 
و طبیعتاً باید در پستی از او استفاده شود که مجبور نباشد بار 
پست دیگری را بر دوش بکشد. باید از پتانسیل هر بازیکن به 
نحو احسن استفاده کرد. اینکه موسیمانه او را یک خط جلوتر 
به کار گرفته؛ کار مثبتی است چرا که این بازیکن در هجوم، 
ارسال ها و موقعیت سازی برای استقلال تأثیرگذار است. باید 
این خصوصیت او را تقویت کنیم و هواداران این را بدانند 
که فوتبال ۱۱ نفره است و نباید یک بازیکن را تحت فشار قرار 
بدهیم. امیدواریم سریعاً از مصدومیت خارج شود و یک شرایط 
خوب هم برای خودش و هم برای تیم ایجاد کند. شرایط فصل 
اینگونه پیش رفت که ما از ابتدا نتوانستیم ثبات تیم را تشکیل 
دهیم و همین موضوع باعث شد تا در این مقطع کاسه چه کنم 
دست بگیریم. نمی خواهیم به گذشته برگردیم چرا که آنقدر 
درباره گذشته صحبت کرده ایم که دیگر خسته شده ایم. از نظر 
گر خدا بخواهد آمار برد های ما از دیدار با مس رفسنجان  من ا
شروع خواهد شد. مس رفسنجان کیفیت خوبی دارد و باید 
حواسمان به خط حمله این تیم باشد. در یکی از برنامه های 
تلویزیونی اظهاراتی از سمیعی شنیدم که به شدت ناراحت 
شدم. لازم است بگویم که این آقا چه کاره باشگاه استقلال است 
گر پیشکسوتی  که چنین اظهارات سخیفی انجام می دهد. ا
که این پیشکسوت  چیزی از باشگاه بخواهد حق اوست، چرا
برای باشگاه جانش را داده و زحمات زیادی کشیده. حال شما 
چه کار کرده اید برای باشگاه؟ الان که در دوره مدیریت شما تیم 
گر در جایگاه  در قعر جدول ایستاده اینطور صحبت می کنید ا
دوم یا سوم بودید چگونه به پیشکسوتان حمله می کردید؟ 
که ما سهم می خواهیم؟  گفته اند  کدامیک از پیشکسوتان 

اسمشان را بگویید و بدون مدرک صحبت نکنید. 

بهتاشفریبا
کارشناسفوتبال

قارداشی: پدیده تنیس روی میز ایران به باشگاه گلادباخ آلمان می رود 


